

CQARA is a non-profit local society registered according to the “Societies Ordinance” of the Hong Kong Special Administrative Region, its chief place of business and office are both in the Hong Kong Special Administrative Region.

Our goals are:

- 1.Promote Amateur Radio Communication, enhance skills and technology.
- 2.Practice high quality of communication skills to serve the community of Hong Kong.
- 3.Establish and maintain bilateral relations with local societies and national societies outside Hong Kong.
- 4.Provide radio communication support service in the event hosted by other local societies and national societies outside Hong Kong.
- 5.Setup interest group or course for member of CQARA or cooperation with other local societies.

CQ業餘無線電會(CQARA)是根據香港特別行政區《社團條例》註冊成立的非牟利本地社團，其主要業務地點及辦事處均在香港特別行政區境內。

目標:

- 1.推廣業餘無線電通訊，提高操作技巧及技術水平。
- 2.以高質素的業餘無線電通訊技術服務香港社會。
- 3.與本地及外地之協會建立及維持良好關係。
- 4.提供無線電通訊支援服務予其他本地及外地之團體所舉辦之活動。
- 5.舉辦興趣小組或訓練班予CQARA之會員或其他本地及外地之團體。